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                                                                                OBČINA GORNJI GRAD 

                                                                                OBČINSKI SVET 

                                                                                                                Kocbekova cesta 23, 

                                                                                                                  3342 Gornji Grad 
 

                          tel: (03) 839-18-50
 fax: (03) 839-18-64 

                         E-mail: obcina@gornji-grad.si 

 
                                                                                                       Datum:                16. 03. 2023 

                                                                                                       Naš znak: 032-4/2023-10 
  

 ZAPISNIK 

 

3. redne seje Občinskega sveta Občine Gornji Grad, 

ki je bila dne 16.03.2023, ob 18.00 uri v sejni sobi Občine Gornji Grad 

 
Prisotni člani občinskega sveta:  

Marko Bezovšek, Tadej Černevšek, Toni Drobež, Gregor Golob, Ana Kaker, Urška Kočnar, Peter 

Letonja, David Stenšak in Jože Tevž.  

 

Opravičeno odsotni: Milan Suhoveršnik in Matic Šinkovec. 

 

Ostali prisotni:  

župan Anton Špeh, direktor podjetja PUP Saubermacher Janez Herodež, predstavnica Pogrebne službe 

Morana Ida Steblovnik, direktor občinske uprave Zdenko Purnat in sodelavca občinske uprave Blaž 

Purnat ter Liza Zavolovšek. 

Novinarji VTV Velenje in Savinjskih novic. 

 

Sejo je vodil župan Anton Špeh, seja je bila snemana na elektronski medij, skrajšan zapisnik je pisala 

Liza Zavolovšek. 

 

Za 3. redno sejo je bil predlagan naslednji dnevni red: 

1. Ugotovitev sklepčnosti 

2. Pregled in potrditev dnevnega reda 

3. Pregled in potrditev zapisnika 2. redne seje OS z dne 19. januar 2023 in 1. dopisne seje, ki je 

potekala od ponedeljka 30. 01. 2023, od 08.00 ure, do torka 31. 01. 2023, do 15.00 ure 

4. Obravnava in potrditev predlogov kandidatov za predstavnike občine Gornji Grad v: 

5. Svet zavoda Zgornjesavinjski zdravstveni dom Nazarje 

6. Svet lokalnih skupnosti CSD Savinjsko-Šaleška  

7. Svet zavoda Osnovne šole Frana Kocbeka Gornji Grad 

8. Elaborat o oblikovanju cen storitev obvezne občinske gospodarske službe zbiranja določenih 

vrst komunalnih odpadkov v občinah Nazarje, Gornji Grad, Ljubno, Luče, Solčava za leto 

2023 

9. Elaborat o oblikovanju cene gospodarske javne 24 urne dežurne pogrebne službe in poročilo o 

poslovanju in izvajanju gospodarske javne 24 urne dežurne pogrebne službe za leto 2022 

10. Zaključni račun proračuna Občine Gornji Grad za leto 2022  
11. Sprememba letnega načrta pridobivanja in razpolaganja z nepremičnim stvarnim premoženjem 

občine 

12. Sklep o načinu financiranja političnih strank v Občini Gornji Grad 

13. Vprašanja, pobude in odgovori članom sveta 

14. Razno  

 

03 

mailto:obcina@gornji-grad.si


 

 

2 

 

K točki 1) 

Župan Anton Špeh je pozdravil navzoče in ugotovil, da je na seji prisotnih 9 svetnikov, zato je seja 

sklepčna. Lista prisotnih je sestavni del zapisnika in se hrani v arhivu občinskega sveta. 
 

K točki 2) 

Prisotnim je župan predstavil dnevni red 3. redne seje Občinskega sveta Občine Gornji Grad. 
 

Svetniki na dnevni red niso imeli pripomb. 
 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrjuje dnevni red 3. redne seje Občinskega sveta Občine 

Gornji Grad. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 
 

K točki 3)   

Na predložena zapisnika 2. redne seje in 1. dopisne seje svetniki niso imeli pripomb.   
 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrdi zapisnika 2. redne seje in 1. dopisne seje Občinskega 

sveta Občine Gornji Grad. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet  z 9  glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 
 

K točki 4) 

Tadej Černevšek je povedal, da je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja na svojem 4. 

sestanku izoblikovala predloge kandidatov za predstavnike občine Gornji Grad, ki jih je v nadaljevanju 

predstavil. 
 

Župan je odprl razpravo v katero sta se vključila Zdenko Purnat in Marko Bezovšek.  
 

Župan je podal na glasovanje naslednje sklepe 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrjuje imenovanje MARKA BEZOVŠKA za člana Sveta zavoda 

Zgornjesavinjski zdravsteni dom Nazarje za mandatno obdobje Sveta zavoda.  
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrjuje imenovanje ZDENKA PURNAT za člana Sveta lokalnih 

skupnosti CSD Savinjsko-Šaleška za mandatno obdobje Sveta zavoda. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrjuje imenovanje Svet zavoda Osnovne šole Frana Kocbeka 

Gornji Grad za mandatno obdobje občinskega sveta, v sestavi: Tina Gutman, Liza Zavolovšek in 

Mojca Plešnik do konca mandatnega obdobja sveta zavoda, 24. 04. 2024. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 



 

 

3 

 

K točki 5) 

Janez Herodež, direktor podjetja PUP-Saubermacher d.o.o. je predstavil Elaborat o oblikovanju cen 

storitev obvezne občinske gospodarske službe zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov v občinah 

Nazarje, Gornji Grad, Ljubno, Luče in Solčava za leto 2023. Povedal je, da so v podjetju PUP-

Saubermacher veseli, da smo jim ponovno podelili koncesijo. Elaborat se vsebinsko na področju 

zakonodaje ne spreminja, manjše spremembe pa so pri cenah. Povedal je, da mora cena, ki jo sprejmejo 

v elaboratu veljati dve leti, zato so v ceno vključena njihova predvidevanja glede inflacije in stroškov 

za prihodnje obdobje. Cena na položnici bo od 1. 5. 2023 naprej višja za nekje od 7% do 11%. 
 

Župan je odprl razpravo h kateri se je najprej vključil Tadej Černevšek, ki je povedal, da je Odbor za 

gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe obravnaval to točko in predlagajo občinskemu 

svetu vse štiri sklepe v sprejem.  

Zdenko Purnat je povedal nekaj več o poteku razpisa za pridobitev novega koncesionarja za obdobje 

desetih let, ki je potekal v letu 2022 in 2023. Župan Anton Špeh je povedal, da je sodelovanje s podjetjem 

PUP-Saubermacher že vseskozi uspešno in zanesljivo. Poudaril je tudi, da je ena večjih želja urediti 

zbirni center Podhom. Janez Herodež je razložil še, da bodo gospodinjstva, ki imajo samo črno posodo 

od 1. 5. 2023 naprej plačevala nekje 1 EUR več, tista gospodinjstva, ki imajo črno in biološko posodo 

ravno tako okoli 1 EUR, saj so ceno za biološke odpadke znižali, dvig cene infrastrukture pa je nekaj 

centov. Celoten dvig tako predvidevajo, da ne bo 10%. 
 

Župan je podal na glasovanje naslednje sklepe 
 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Elaborat o oblikovanju cen storitev obvezne občinske 

gospodarske javne službe za zbiranje določenih vrst komunalnih odpadkov v občinah Nazarje, 

Gornji Grad, Ljubno, Luče, Solčava za leto 2023.  

 
Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 
 

SKLEP:  

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme ceno uporabe javne infrastrukture zbiranja 

komunalnih in biorazgradljivih odpadkov v višini 0,02026 €/kg, ki velja od 01. 05. 2023 dalje. 

 

Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

SKLEP:  

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme ceno javne gospodarske službe zbiranja in prevoza 

komunalnih odpadkov v višini 0,23348 €/kg, ki velja od 01. 05. 2023 dalje.  

 
Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 
 

SKLEP:  

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme ceno javne gospodarske službe zbiranja in prevoza 

biorazgradljivih odpadkov v višini 0,17187 €/kg, ki velja od 01. 05. 2023 dalje. 

 
Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 
 

K točki 6) 

Predstavnica pogrebne službe Morana, Aleksander Steblovnik s. p. Ida Steblovnik je predstavila 

Elaborat o oblikovanju cene gospodarske javne - 24 urne dežurne pogrebne službe in poročilo o 

poslovanju in izvajanju gospodarske javne – 24 urne dežurne pogrebne službe za leto 2022. 
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Koncesijska pogodba med njimi in občino Gornji Grad je bila sklenjena v letu 2019. V teh letih so 

splošni stroški  iz 23% vseh stroškov podjetja poskočili na 26%. Predstavila je ceno na posamezen 

odvoz pokojnika, ki znaša 90 EUR + DDV. Cena enega socialnega pogreba pa znaša 876 EUR + 

DDV. Cene od leta 2019 niso povečevali in ostaja enaka. Cene prvega odvoza pokojnika na območju 

občine Gornji Grad ne zaračunavajo, ker bi bili v nasprotnem primeru v neenakopravnem položaju z 

ostalimi pogrebnimi podjetji. Problem je, ker Občina kot podeljevalec koncesije ne more nadzorovati 

katera pogrebna služba poskrbi za prvi odvoz pokojnika. 24-urna dežurna služba pomeni odvoz iz 

kraja smrti v hladilnico koncesionarja, nato pa lahko vsaka pogrebna služba prevzame nadaljnje 

postopke glede pokopa umrlega. Dogaja pa se, da že prvi odvoz opravijo pogrebne službe, ki urejajo 

celoten postopek pokopa umrlega. 

Ida Steblovnik je predstavila tudi poročilo podjetja Morana o poslovanju in izvajanju občinske 

gospodarske javne službe – 24 urne dežurne službe za leto 2022. Na območju naše občine je bilo v 

letu 2022  na pokopališču v Gornjem Gradu 15 pokopov, v Novi Štifti in v Bočni pa po 5. Število 

prvih odvozov pokojnikov pa 22 v letu 2022 in 27 v letu 2021.  
 

Župan je odprl razpravo v katero se je najprej vključil Tadej Černevšek, ki je povedal, da so zadevo 

obravnavali na Odboru za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe in predlagajo sklepa 

v sprejem. Župan je povedal, da je občina skladno z zakonom dolžna zagotoviti 24 urno dežurno službo 

in da se zavedamo problematike na terenu. Zdenko Purnat je povedal nekaj več o umeščenosti te točke 

na sejo in o situaciji zakonsko obvezne 24 urne dežurne službe v realnosti. 
 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep. 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Elaborat o oblikovanju cen storitev obvezne občinske 

gospodarske javne službe za zagotavljanje storitev 24-urne dežurne pogrebne službe. 

 
Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«.  
 

Občinski svet Občine Gornji Grad se seznani s poročilom o poslovanju in izvajanju občinske 

gospodarske javne službe – 24 urne dežurne službe za leto 2022.  

 

K točki 7) 

Blaž Purnat je najprej predstavil realizacijo prihodkov. Celotni prihodki so znašali 3.270.152 EUR, od 

tega so bili najvišji davčni prihodki, ki so predstavljali 73,70% vseh prihodkov.  

Občina je v letu 2022 še naprej odplačevala povratna sredstva, prejeta od Ministrstva za gospodarski 

razvoj in tehnologijo v letih od 2016 do 2019 ter kredit iz leta 2020, prejet od Slovenskega ribniškega 

sklada za nakup poslovnih prostorov v Podsmrečju.  

Sledil je pregled pomembnejših poudarkov odhodkovnega dela po programski klasifikaciji. Na področju 

razpolaganja in upravljanja z občinskim premoženjem so bili realizirani stroški obnove in preureditve 

prostorov na naslovu Podsmrečje 20 ter obnovitve TIC-a pri Šteklu v Gornjem Gradu. Naštel je tudi 

sredstva, ki so jih prejela prostovoljna gasilska društva v občini. Na podlagi sklenjene pogodbe o 

vzdrževanju gozdnih cest, podpisane s Komunalo Gornji Grad, je ta prevzela dela, ki so opredeljena v 

programu vzdrževalnih del na gozdnih cestah. V lanskem letu je bila obnovljena lokalna cesta in pločnik 

čez Tlako ter ceste v Novem naselju.  

Občina je prevzela organizacijo Čebelarskega praznika, ker ga je prepoznala kot strateško prireditev, ki 

jo je nujno potrebno ohranjati tudi v bodoče. V lanskem letu so bili postavljeni temelji za celodnevno 

etnološko prireditev. 

Sredstva so se namenila tudi za preplastitev asfaltnih športnih igrišč v občini. Pri vrtcu Gornji Grad in 

Bočna so bila realizirana naslednja investicijska dela: nabava novih sušilnih strojev v obeh vrtcih, 
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postavitev nadstreška pred vhodom v vrtec Gornji Grad – Zdravstveni dom, prenova garderobnih omaric 

v Gornjem Gradu, prevleke in plastificirane podloge za oba vrtca, beljenje v vrtcu Gornji Grad ter 

nabava likalnikov za oba vrtca. Na področju investicij šole so bile izvedene naslednje investicije oziroma 

vzdrževanja: nabava nove parno konvekcijske pečice za kuhinjo v OŠ Gornji Grad, zamenjava talnih 

oblog v učilnici biologija-kemija, nabava opreme za to učilnico, elektro meritve in sanacija športnih 

rekvizitov v telovadnici, postavitev nadstreška pri vhodu v POŠ Bočna, menjava notranjih vrat v POŠ 

Nova Štifta.  

Obnovili so se tudi odseki na vodovodih po vsej občini, obnovila se je mrliška vežica v Bočni. Že drugo 

leto zapored je sofinanciran projekt Prostofer, ki se je v naši občini izkazal kot zelo uspešen. 
 

Župan je odprl razpravo v katero se je najprej vključil Jože Tevž, predsednik Odbora za Proračun 

prostorsko planiranje in gospodarjenje s premoženjem občine, ki je povedal, da so zadevo obravnavali 

in jo predlagajo občinskemu svetu v sprejem. Poudaril je tudi, da se je na sestanku odbora porodilo kar 

nekaj vprašanj za katere se je dogovorilo, da se odgovorijo na tej seji. 

Prvo vprašanje je bilo, kaj se je urejalo na naslovu Podsmrečje 20? Župan in Zdenko Purnat sta razložila, 

da je na tem območju vzpostavljena obrtna cona Smreka, kjer je občina kupila objekt (halo) za delovanje 

podjetja Komunale d.o.o. Ta objekt se sedaj postopno obnavlja (npr. streha, arhiv občine,…). Komunala 

sedaj plačuje občini letno najemnino za ta objekt. 

Naslednje vprašanje je bilo kaj so dolgoročne terjatve do komunale? Blaž Purnat je povedal, da je bila 

med Občino Gornji Grad in Komunalo d.o.o. Gornji Grad 1.1.2022 podpisana Pogodba o upravljanju 

objektov, naprav in opreme infrastrukture občine Gornji Grad. Komunala je objekte v upravljanju vodila 

skladno z računovodskimi standardi v knjigi osnovnih sredstev za komunalno infrastrukturo. Od 

sredstev v upravljanju se je obračunavala amortizacija. Ker pa prihodki od opravljanja dejavnosti 

(storitev Komunale) niso zadoščali za pokrivanje celotnega zneska amortizacije (do ničelnega 

poslovnega rezultata), se je razlika knjižila v breme do lastnika OS – Občine Gornji Grad. S 1.1.2010 je 

bila med Občino in Komunalo podpisana nova Pogodba o prenosu sredstev javne infrastrukture v 

upravljanju ter njihovemu najemu, uporabi in vzdrževanju. Pri prenosu OS v upravljanju nazaj občini je 

na kontu 989 100 ostala obračunana (a neizkoriščena kot strošek) amortizacija v višini 224.353,83 EUR. 

V maju 2020 je Komunala prodala Občini Gornji Grad svoj poslovni objekt s pripadajočim zemljiščem 

v vrednosti 149.159,60 EUR. Obveznost se je pobotala, tako se je dolg Komunale do Občine zmanjšal 

na 75.194,23 EUR.  

Tretje vprašanje pa je bilo: Glede na obseg sedanje vrednosti objektov, kako so opredmetena dolgoročna 

sredstva zavarovana in kakšen je s tem povezan strošek oz. odhodek? Blaž Purnat je povedal, da so 

zavarovanja knjižena na različne konte, odvisno od tega za kakšno zavarovanje gre in kaj zadeva. 

Približen vsota vseh zavarovanj, ki jih je občina plačevala v letu 2022, skupaj je 3.000,00 EUR.  
 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep. 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad sprejme Zaključni račun proračuna Občine Gornji Grad za 

leto 2022 v predlagani vsebini in s predloženimi prilogami. 

 
Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta. 

klep je bil sprejet z 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 
 

K točki 8) 

Zdenko Purnat je predstavil spremembe Letnega načrta razpolaganja z nepremičnim premoženjem. 

Sprememba je le ena in sicer brezplačen prenos ene parcele travnatega igrišča v Spodnjem trgu iz 

Športnega društva Gornji Grad na Občino Gornji Grad. 
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Župan je odprl razpravo h kateri se ni vključil nihče.  
 

Župan je podal na glasovanje naslednji sklep 

SKLEP: 

Občinski svet sprejme Spremembe letnega načrta pridobivanja in razpolaganja z nepremičnim 

premoženjem Občine Gornji Grad za leto 2023. 

 
Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet z 9 glasovi »za« in z 0 glasovi »proti«. 

K točki 9)  

Liza Zavolovšek je povedala, da Zakon o političnih strankah določa financiranje politične stranke s 

strani lokalne skupnosti, o čemer odloči pristojni organ občine. Politična stranka pridobi sredstva iz 

proračuna lokalne skupnosti, če je dobila najmanj polovico števila glasov, potrebnih za izvolitev enega 

člana občinskega sveta, ki ga dobimo, če število veljavnih glasov delimo s številom mest v občinskem 

svetu. 

Občinski svet določi, da stranka, ki je kandidirala kandidatke oziroma kandidate na zadnjih volitvah v 

občinski svet, dobi sredstva iz proračuna lokalne skupnosti, sorazmerno številu glasov volivcev, ki jih 

je dobila na volitvah. Občina Gornji Grad je za namen financiranja političnih strank v proračunu za leto 

2023 namenila 600 EUR.  

  

Da bi politične stranke pridobile sredstva iz proračuna občine, predlagamo, da občinski svet sprejme 

predlog Sklepa o financiranju političnih strank v Občini Gornji Grad.  
 

Župan je odprl razpravo v katero se ni vključil nihče.  
 

Župan je podal na glasovanje sklep 

SKLEP: 

Občinski svet Občine Gornji Grad potrdi Sklep o financiranju političnih strank v Občini Gornji 

Grad v vsebini kot je predložen. 
 

Ob glasovanju je bilo navzočih 9 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil sprejet  z  glasovi »za«,  z 0 glasovi »proti«. 
 

K točki 10)  

Urška Kočnar je izpostavila dopis, ki so ga prejeli Bočani o ladjah Bočna in o donaciji Občine 

Pomorskemu muzeju. 

Župan Anton Špeh in Zdenko Purnat sta razložila, da Pomorski muzej iz Pirana zbirajo sredstva, da 

uredijo in izdajo knjigo. Želijo 500 EUR donatorskih sredstev s strani naše občine, potem pa bi nam 

podarili dve knjigi. Svetniki so predlagali, da se donacija izvede. 

 

Jože Tevž je povedal glede vkopa elektrike v Otoku v zemljo, da se bo zadeva zavlekla še za več kot 

eno leto. Postavili so si rok, da bi tam začeli delati spomladi naslednje leto.  

Župan Anton Špeh in Zdenko Purnat sta povedala, da bi v Otoku, kjer poteka edina makadamska cesta, 

kjer je veliko hiš in zemljišč ter je v planu položiti asfalt. Zadeva se je ustavila, ker po tej cesti poteka 

predvidena trasa električne napeljave, ki se bo tudi gradila v kratkem. Zemljišča od lastnikov te ceste je 

občina brezplačno pridobila že v letu 2019. 

 

Ana Kaker je vprašala kako je z ekološkim otokom na pokopališču v Novi Štifti, ker je tam vedno 

razmetano in neugledno. 
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Župan Anton Špeh in Zdenko Purnat sta povedala, da je v planu, da se tam izgled ekološkega otoka 

uredi na podoben način kot v Gornjem Gradu.  

 

Stenšak David je povedal, da so v Šmiklavžu v Novi Štifti luknje na cesti in da bi bilo potrebno to 

čimprej urediti.  

Župan in Zdenko Purnat sta potrdila, da se bo naslednji dan o tem obvestilo direktorja Komunale d.o.o. 
 

K točki 11)  

Pod točko razno je župan svetnikom predstavil aplikacijo, ki jo je ponudil podjetniški sklad SION - ta 

bi omogočala, da bi vsak lahko slikal kaj je za urediti v občini in bi to takoj prišlo na Občino Gornji 

Grad in na Komunalo d.o.o. in bi se zadeva hitreje urejala. Vsak, ki bi imel aplikacijo bi dobil obvestilo 

kje v občini je kakšna težava. 

 

Liza Zavolovšek je povedala nekaj več o seminarju za članice in člane občinskega sveta, za katerega  so 

ga svetniki predhodno že prejeli vabilo po e-pošti. Seminar bo potekal 30. 3. 2023 od 16.00 do 18.00 

ure v Štorah. Občina Gornji Grad bo v kolikor bi se svetniki želeli tega udeležiti organizirala tudi prevoz. 

Svetniki so se strinjali, da jim Liza še enkrat pošlje vabilo v prihodnjem tednu ti pa ji odgovorijo s 

potrditvijo oz. zavrnitvijo. 

 

Župan in Zdenko Purnat sta povedala, da bo naslednja seja 20. 4. 2023. 

 

Jože Tevž je vprašal kakšen je plan glede urejanja Bočnice. Župan Anton Špeh in Zdenko Purnat sta mu 

odgovorila, da se mora najprej urediti ograja zaradi varnosti, nato pa bodo sledila nadaljnja dela (asfalt). 
 

S tem je bil dnevni red za sejo izčrpan, seja je bila zaključena ob 19:35  uri. 

 

Zapisala:        Župan: 

Liza ZAVOLOVŠEK, l. r.                 Anton ŠPEH, l. r. 

 


